
Artikel 41 vragen over plaatsing Vodafone antennemast

Hilversum, 9 september 2022.

Geacht college,

Vodafone is voornemens een zendmast te plaatsen op het terrein van de RWZI, ter hoogte van Harry 
Banninkstraat 5.

Bewoners van de nieuwe wijk Anna’s Hoeve, in een beperkt gebied, zijn per brief (zie gescande 
bijlage) hierover geïnformeerd en hebben de gelegenheid gekregen om op woensdag 7 september 
een inloopavond in de Morgenster te bezoeken. Daar werden zij niet gerustgesteld, maar nam hun 
bezorgdheid toe. Hart voor Hilversum stelt u daarom de onderstaande vragen. 

1. De indruk die omwonenden krijgen uit de brief is dat alles al in kannen en kruiken is. Er is 
echter nog geen vergunning aangevraagd, bewoners vinden de inhoud van de brief 
misleidend. Vodafone zegt al vijf jaar te zoeken naar een geschikte locatie in deze buurt. 

• Waarom weten omwonenden hier niet van?
2. In de brief wordt aangegeven dat er overlegd is met de gemeente en dat de aangewezen 

plek voldoet aan de door de gemeente gestelde eisen. 
• Waarom weet de gemeenteraad hier nog niet van?

3. In de zendmast komt ruimte voor drie providers boven elkaar (Vodafone, KPN en T-Mobile), 
de mast wordt daardoor bijna 40 meter hoog. Hij is hoger dan als de mast ergens in de wijk 
voor de berg geplaatst zou worden, omdat hij nu over de berg moet kunnen zenden.

• Vindt u dit passend in het omgevingsbeeld van Anna’s Hoeve, de heide, de 
Wasmeren en ons illusielandschap?

4. Vodafone is voornemens deze mast te plaatsen op het terrein van de RWZI, aan de 
achterkant van de berg, waardoor de mast zo hoog moet worden.

• Heeft u contact met de RWZI over dit voornemen? Of bent u vanuit de RWZI 
geïnformeerd?

5. Vodafone zegt jaren met de brandweer in gesprek te zijn geweest, om het dak van de 
brandweerkazerne te gebruiken. Dan kan de mast lager zijn. 

• Kunt u ons vertellen waarom deze gesprekken niet vruchtbaar waren?
6. Vodafone laat weten te moeten kiezen voor een dergelijke hoge mast, omdat er geen 

dakoppervlak beschikbaar is waarop een lagere mast of drie kleine masten geplaatst kunnen 
worden.

• Bent u dit eens met Vodafone? Zo ja, waarom? Zo nee, kunt u behulpzaam zijn bij 
het vinden van geschikt dakoppervlak?

7. Op dit moment staat de zendmast op het oude Philipsgebouw aan de A. Fokkerweg. Bij 
afbreken van die gebouwen verdwijnt de mast. De eigenaar heeft het samenwerkings- 
contract opgezegd. 

• Bent u hiervan op de hoogte? Kan een nieuwe mast geïntegreerd worden in het te 
ontwikkelen plan van de Philipshof?

In afwachting van uw beantwoording,
Met een vriendelijke groet namens de fractie van Hart voor Hilversum, Carolien Jansson.


